



**MOVES#72 Zoe Beloff »The Coney Island Amateur Psychoanalytic Society Dream Films«
8 September 2014, 8:30pm**

MOVES#72 Zoe Beloff »The Coney Island Amateur Psychoanalytic Society Dream Films«
Illustrated lecture and screening

Monday 8 September 2014, 8:30 pm

Dear Friends,
Image Movement is delighted to host an evening with **Zoe Beloff**.

New York media artist **Zoe Beloff** will present an illustrated lecture on the **Coney Island Amateur Psychoanalytic Society**, which flourished from 1926 to 1972. The only amateur psychoanalytic society that ever existed in the USA was largely made up of working people from a variety of backgrounds.

The members were filled with the desire to participate in one of the great intellectual movements of the 20th century: psychoanalysis. Additionally, like the *Amateur Cine League* (founded the same year) many of them wished to tap into the power for self expression afforded by technologies like home movie cameras that were newly accessible.

This screening presents a range of their amateur films, which reveal a brave, unapologetic exploration of their inner lives.

Admission is free. And please note this event takes place on a Monday.

.....
MOVES#72 Zoe Beloff »The Coney Island Amateur Psychoanalytic Society Dream Films«
Bebildeter Vortrag und Filmvorführung

Montag 8 September 2014, 20:30 Uhr

Liebe Freunde,
Image Movement freut sich, **Zoe Beloff** als Gast begrüßen zu können.

Die New Yorker Künstlerin Zoe Beloff wird von der **Coney Island Amateur Psychoanalytic Society** berichten, die von 1926 bis 1972 existierte. Die psychoanalytische Gesellschaft, die die einzige von Amateuren in den USA gegründete war, bestand weitgehend aus Arbeitern unterschiedlichster Herkunft.

Die Mitglieder waren erfüllt von dem Wunsch, an einer der großen geistigen Strömungen des 20. Jahrhunderts teilzunehmen, der Psychoanalyse. Und, wie die im selben Jahr gegründete *Amateur Cine League*, sahen auch sie die Kraft, sich durch neu verfügbare Technologien wie Heimkino-Kameras, ausdrücken zu können.

Zoe Beloff wird eine Auswahl von Amateurfilmen präsentieren, die mutige und schonungslose Einblicke in ihr Innenleben zeigen.

Der Eintritt ist frei. Bitte beachten Sie, die Veranstaltung findet an einem Montag statt.

[images courtesy of Zoe Beloff]

.....
Image Movement | Artist Films, Films on Art, Artists Records
Oranienburger Strasse 18 | D-10178 Berlin | Mo-Sa, 11am-7pm
Tel +49-30 - 308 819 780 Fax +49-30 - 288 840 352
info@imagemovement.de | www.imagemovement.de